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پیرامــون  نصیریـــان،  علی 
فعالیت های خود در عرصه بازیگری 
مشغــــول  حاضر  حال  در  گفت: 
پروژه خاصی نیستم، چندیـــن کار 
پیشنهاد شد اما هیچکدام از نقش ها 
بخواهم  که  نداشت  جذابیت  برایم 
آنها را بپذیرم. این بازیگر ادامه داد: 
در حال حاضر اکران فیلم سینمایی 
»لامینور« را در برنامه دارم، خوشحالم 
که بخشی از پروژه سینمایی داریوش 
مهرجویی بودم و هر وقت این کارگردان 
سینما به من پیشنهاد بدهم آن را 
رابطه و همکاری  پذیرفت،  خواهم 
من با داریوش مهرجویی به سال های 
سال بازی می گردد و همیشه از این 
همکاری استقبال می کنم. نصیریان 
درباره وضعیت فعلی سینما تاکیدکرد: 
سینما 2سال سخت کرونایی را پشت سر 
گذاشته و نباید چندان انتظار ویژه ای 
برای موفقیت در گیشه داشت، طبیعی 
است اگر مخاطبان هنوز برای بازگشت 
به سینما شک داشتــه باشند زیرا 
بیماری سختی را پشت سر گذاشته اند 
و باید به آنها مهلت داد. وی در همین 
رابطه ادامه داد: البته من معتقدم که 
سینما وقت مناسبی برای تفکر داشت، 

برای اینکه بتواند در دوران تعطیلی 
خود برای تولیدات بهتر و بیشتر تلاش 
کند، به شخصه امیدوارم طی این 2 
سال فیلمنامه های خوبی نوشته شده 
باشد. به نظر من می توان در شرایط 
فعلی به جوانان بهای بیشتری داد، 

این جوانان هستند که آینده سینما 
را می سازند، طی سال های گذشته 
فیلم های خوبی از نسل جوانان به سینما 
آمده که نشان دهنده پتانسیل بالای 
این نسل برای آینده است. نصیریان 
درباره وضعیت سینما اضافه کرد: به نظر 

من سینما نیازمند تغییری اساسی در 
قرن جدید است، ما در مرحله تازه ای 
تجربه تصویر قرار داریم و اگر می خواهیم 
خودمان و سینمایمان حرفی برای 
گفتن داشته باشیم نباید به راهی که 
تا امروز رفته ایم اکتفا کنیم. نصیریان 
درباره راهکار موفقیت بازیگران جوان 
در سینما گفت: از نظر من تمرین و 
یادگیری مهم ترین اصل در راه یک 
بازیگر است، مهم نیست چند سال 
داشته باشید، همواره باید یاد بگیرید، 
همواره هم اینطور نیست که از کسی 
که سنش از شما بالاتر است چیزی 
بیاموزید، گاها پیش می آید که شخصا از 
یک کارگردان جوان نکات زیادی را یاد 
می گیرم. وی در همین رابطه خاطرنشان 
کرد: آنچه به نسل جوان و نوجوان بازیگر 
توصیه می کنم این است که هیچگاه 
مطالعه، تمرین و تکرار را کنار نگذارند، 
هر چه برای موفقیت در بازیگری وجود 
دارد در همین سه کلمه نهفته است، از 
سویی همان طور که گفتم تا لحظه ای 
که خود را بازیگر می دانند آماده درک 
و یادگیری نکات و اتفاقات تازه باشند تا 
همواره به عنوان یک بازیگر به روز و آماده 

شناخته شوند.

برنامه »برسد به دست فردا« برنامه 
جدید شبکه چهار سیماست که با 
اجرای علیرضا شجاع نوری قصد دارد 
با مرور وقایع گوناگونی که در قرن 
گذشته اتفاق افتاده، نگاهی نیز به 
آینده داشته باشد. این برنامه روزهای 
پنجشنبه و جمعه با اجرای علیرضا 
شجاع نوری پخش می شود. برنامه 
»برسد به دست فردا« به تهیه کنندگی 
فواد  کارگردانی  زارعان،  مهدی 
علیرضا  اجرای  با  و  صفاریان پور 
شجاع نوری، 2 روز پایانی هفته ساعت 
22و۳۰ دقیقه پخش می شود. دید این 

برنامه نگاه به آینده است.

»علیرضا شجاع نوری« 
مجری شد

الهه طاهایی:
»ضد«، »هناس« و »شادروان« 

به »کن« رسید
مدیر مرکز بین الملل سازمان سینمایی 
سوره به ارائه توضیحاتی درباره بازار جشنواره 
فیلم کن پرداخت. الهه طاهایی هم اکنون 
به دلیل برگزاری هفتادوپنجمین جشنواره 
فیلم کن با ۳۱ اثر در بخش بازار این دوره 
جشنواره حضور دارد، گفت: تلاش ما این 
است که تمام فیلم های تولید شده در سازمان 
سینمایی سوره و منطبق بر معیارهای جهانی 
را برای ارائه به بازار جشنواره ها بیاوریم و 
پیرو این موضوع، امسال فیلم های سینمایی 
»ضد«، »هناس« و »شادروان« از تولیدات 
سازمان سینمایی حوزه هنری در سال ۱۴۰۰ 
در بازار این دوره جشنواره حضور دارد. وی 
درباره معیار انتخاب حضور فیلم های خارج 
از سازمان سینمایی برای حضور در این 
دوره نیز افزود: برای فیلم هایی که تولید 
خارج از سازمان سینمایی هستند و رایت 
بین المللی آنها را برعهده می گیریم، معیارمان 
سازگاربودن با المان های بین الملل است؛ 
فیلم ها را بازبینی می کنیم و بعد از اینکه به 
تایید رسید، آن را به لیست اضافه می کنیم. 
مستند،  بخش  در  کرد:  اضافه  طاهایی 
از مرکز مستند سوره  فیلم های مستند 
به دست ما می رسد تا بازبینی و از بین آنها 
فیلم هایی را که برای پخش بین الملل شانس 
بیشتری داشته باشند، انتخاب کردیم که در 
نهایت ۳ مستند برای حضور در این بخش 
انتخاب شد. وی با اشاره به معیار انتخاب 
فیلم های کوتاه نیز توضیح داد: از باشگاه فیلم 
سوره نیز تعداد زیادی فیلم فرستاده شد که از 
بین آنها هم ۱2 فیلم کوتاه را انتخاب کردیم. 
در بخش انیمیشن هم فیلم هایی از بخش 
مرکز انیمیشن مرکز سوره فرستاده شد 
که یک فیلم سینمایی و ۷ سریال انیمیشن 
برای این بخش انتخاب شد. وی بر اولویت 
انتخاب تولیدات سازمان سینمایی تاکید و 
انتخاب فیلم های با کیفیت خارج از تولیدات 
سازمان را در درجه بعدی و بر اساس ظرفیت 
باقی مانده اعلام کرد. طاهایی در پاسخ به این 
سوال که بازار فیلم کن بیشتر از چه فیلم ها و 
چه ژانرهایی استقبال می کند، مطرح کرد: در 
این بازار که فضایی تخصصی دارد فیلم های 
سینمایی عرضه می شود، اما منحصرا به 
فیلم های سینمایی محدود نیست و ما شانس 
پخش فیلم های مستند، فیلم کوتاه و فیلم 
انیمیشن را هم در این بازار داریم و باعث 
خوشحالی است که همه ژانرها و قالب ها در 

این بازار در برگرفته می شود.

مریم کاظم زاده، عکاس جنگ درگذشت 
مریم کاظم زاده، خبرنگار و عکاس جنگ و همسر شهید 
اصغر وصالی در ۶۵ سالگی درگذشت. مراسم خاکسپاری 
این عکاس فقید، چهارشنبه ۴خرداد در قطعه ۱۰۳ 
بهشت زهرا)س( برگزار شد. نماز میت را حجت الاسلام 
ابوترابی به همراه برخی عکاسان پیشکسوت مطبوعات 
و برخی مسئولان اقامه کردند. کاظم زاده پس از دریافت 
مدرک دیپلم از دبیرستانی در شیراز، به عنوان آموزگار در 
تهران مشغول به خدمت شد. او سپس از سال ۱۳۵۵ برای 
ادامه تحصیل به انگلستان رفت اما همزمان با پیروزی انقلاب 
اسلامی، ۱۴ بهمن ۱۳۵۷ به میهن بازگشت. اشتغال در 
روزنامه انقلاب اسلامی از فروردین ۱۳۵۸ تا آذرماه ۱۳۵۹، 
فعالیت به عنوان گزارشگر در تحریریه نشریه »زن روز« 
در سال ۱۳۶2 و مشغولیت در سرویس اجتماعی روزنامه 
کیهان از۱۳۶۳ تا سال ۱۳۸۴ )بازنشستگی( بخشی از سوابق 
مطبوعاتی زنده یاد کاظم زاده است. زنده یاد کاظم زاده در 
وقایع کردستان با اصغر وصالی و گروه »دستمال سرخ ها« 
آشنا شد. وجه تسمیه این گروه به شهادت یکی از اعضای 
جوان آن باز می گردد. او به هنگام شهادت، لباسی سرخ بر تن 
داشت که همرزمانش به عنوان یادبود وی، تکه هایی از لباس 
او را بر گردن بستند و عهد کردند که تا گرفتن انتقامش، آن 
را از خود جدا نکنند. کاظم زاده و وصالی اواخر شهریور ۱۳۵۸ 
عقد کردند و اوایل مهرماه به همراه گردان پنجم سپاه پادگان 
ولی عصر)عج( که فرماندهی اش را وصالی برعهده دارد، به 

مهاباد رفتند. 
 پیام تسلیت وزیرفرهنگ

وزیر فرهنگ در پیامی درگذشت مریم کاظم زاده نخستین 
بانوی عکاس جنگ تحمیلی و همسر شهید علی اصغر وصالی 
را تسلیت گفت. در متن پیام محمدمهدی اسماعیلی آمده 
است: »در روزهای یادآور فتح و ظفر آزادسازی خرمشهر 
قهرمان و زمانه ای که شمیم روح بخش شهادت با عروج 
خونین شهید پاسدار صیاد خدایی در جامعه و شهر و دیارمان 
طنین انداز است، ارتحال بانوی هنرمند مرحومه مریم 
کاظم زاده، عکاس جنگ و همسر شهید والامقام علی اصغر 
وصالی باردیگر دل هایمان را با روزهای حماسه و دفاع جانانه 
مردم ایران اسلامی در برابر جبهه کفر و استکبار عجین کرد. 
مرحومه کاظم زاده که حضورش در کردستان و همراهی با 
شهید مصطفی چمران و ثبت رشادت های سربازان مکتب 
خمینی کبیر رضوان ا... تعالی علیه نامش را در سپهر فرهنگ 
و هنر کشور تثبیت کرد، در پرتو مرام و مسلک شهیدان 
به ویژه شهید وصالی، فرمانده نیروهای موسوم به »دستمال 
سرخ ها« تا لحظه آخر از حیات پربرکت خود در خط انقلاب و 
ولی امر مسلمین جهان ماند و فقدانش برای جامعه هنری و 
دوستداران انقلاب، داغی بس عمیق است. از خداوند سبحان 
برای این بانوی مجاهد و هنرمند، علو درجات و همنشینی با 
قهرمان حماسه کربلا حضرت زینب کبری سلام ا... علیها و 

برای بازماندگان صبر و اجر مسالت دارم.«

فرزند مرحوم علی مرادخانی، معاون اسبق امور 
هنری وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی که خرداد 
سال گذشته دارفانی را وداع گفت در اولین سالگرد 
درگذشت پدر فقیدش متنی را منتشر کرد. در 
متن منتشر شده از سوی محمد مرادخانی آمده 

اسـت: 
»به نام خدا 

 با سلام و احترام
سالروز  نخستین  فرارسیدن  آستانه  در 
درگذشت پدرم )علی مرادخانی( جلسه ای در 
موزه موسیقی مورخه سوم خرداد سالجاری 
برگزار و هیات مدیره محترم موزه موسیقی مطرح 

کردند که عزم آن دارند به رسم یادبود، مراسم 
سالگردی برای مرحوم علی مرادخانی با حضور 
همراهان، همکاران و هنرمندان گرامی برگزار 
کنند. بنده نیز پیشاپیش از حسن نیت این عزیزان 
آگاهم و از ایشان کمال قدردانی را دارم؛ اما اکنون 
که وضعیت اقتصادی در کشور مساعد نیست و 
مردم و کارمندان نهادهای دولتی و خصوصی 
با مشکلات مالی و معیشتی بسیاری مواجهند 
و به تبعِ این شرایط صرف هزینه برای برگزاری 
اینگونه مراسم  در مکان های فرهنگی و هنری 
باید از اولویت کمتری برخوردار باشد، درخواست 
و پیشنهاد خانواده این است که تمام هزینه های 

مراسم مذکور، برای امور فرهنگی و هنری موزه 
موسیقی صرف شود. بدون شک و از آنجا که 
پدرم از ابتدای بنیان نهادن موزه موسیقی ایران 
چون یک باغبان از این نهال نوپا مراقبت کرد تا 
زمانی که تقدیر الهی، او را از این دیار به دیار باقی 
رهسپار کرد، تمام هم و غمش پیشرفت و تعالی 
هنر و گستردگی ارتباط بین مردم با هنرمندان 
حوزه های مختلف به ویژه هنر موسیقی بود، حتم 
دارم که از این تصمیم روانش شاد خواهد شد. باشد 
که این درخت تنومند و یادگار آغشته به هوای 
هنر و عطر موسیقی بیش از پیش و درخشان تر بر 
پیکره  فرهنگی ایران عزیز به کار خود ادامه دهد.«

در قالب دلنوشته ای مطرح شد:

سعیده خلیلی، همسـر »جمال طرح یک درخواست از فرزند مدیر فقیـد
اجلالی« اعلام کرد جراحی این بازیگر 
پیشکسوت که به دلیل بیماری گوارشی 
در بیمارستان بستری شده بود، فعلا 
کنسل شده است و او باید به مصرف 
داروهایش ادامه دهد. سعیده خلیلی، 
گفت: »از بخش مراقبت های ویژه با من 
تماس گرفتند و پزشکان به من گفتند 
حال »جمال اجلالی« بهتر است و فعلا 
جراحی اش کنسل شده است. به ما 
گفتند همسرم باید به مصرف داروها 
ادامه دهد.« او ادامه داد: »این بیماری 
روی حافظه همسرم تاثیر گذاشته و وی 
کمی در به یادآوری افراد مشکل دارد.« 

بین الملل
گـــزارش

آزمایش موشکی جدید »کره شمالی«
منابع خبری بامداد چهارشنبه از آزمایش موشکی جدید 
کره شمالی خبر دادند. به گزارش فارس، خبرگزاری یونهاپ 
کره جنوبی بامداد روز چهارشنبه خبر داد که کره شمالی 
موشک جدیدی به سوی دریای ژاپن شلیک کرده است. 
براساس اعلام رئیس ستاد مشترک ارتش کره جنوبی، 
این موشک به سوی ساحل شرقی شلیک شده است. ستاد 
مشترک ارتش کروه جنوبی اعلام کرد که کره شمالی بامداد 
چهارشنبه دستکم ۳ موشک به سوی دریای ژاپن شلیک 
کرده است. پنجشنبه دو هفته پیش بود که کره شمالی 
یک موشک بالستیک دیگر را آزمایش و آن را به سوی 
دریای ژاپن شلیک کرده بود. خبرگزاری »یونهاپ« چندی 
پیش مدعی شده بود که تصاویر ماهواره ای نشان می دهد 
کره شمالی در حال آماده شدن برای انجام آزمایش اتمی است 
و ایالات متحده و کره جنوبی هفته هاست که هشدار می دهند 

هر روز امکان انجام آن وجود دارد.

وزارت دفاع روسیه: 

۱۱ فروند پهپاد اوکراینی سرنگون شد
سخنگوی وزارت دفاع روسیه اعلام کرد که از زمان آغاز 
عملیات ویژه نظامی در اوکراین، بیش از یک هزار پهپاد 
اوکراینی ساقط شده اند. به گزارش مهر به نقل از ریانووستی، 
»ایگورکوناشنکوف« سخنگوی وزارت دفاع روسیه اعلام کرد 
که پدافند هوایی این کشور ۱۱ فروند پهپاد اوکراینی از جمله 
یک فروند پهپاد »بیرقدار« را رهگیری و سرنگون کرده است. 
وی افزود که طی عملیات ویژه نظامی روسیه در اوکراین بیش 
از یک هزار فروند پهپاد اوکراینی منهدم شده اند. کوناشنکوف 
همچنین ادامه داد که یک فروند بالگرد »میلMi( »۸ارتش 
اوکراین نیز بر فراز منطقه »میکولایف« ساقط شده است. 
سخنگوی وزارت دفاع روسیه افزود که ارتش این کشور 
کارخانه »موتورسیچ« )Motor Sich( را که موتورهایی 
برای هوانوردی نظامی اوکراین تولید می کرد، با موشک های 
نقطه زن منهدم کردند. همچنین جنگنده های روسی تعداد 
سه پست فرماندهی، یک مرکز مهندسی رادیویی نیروهای 
اوکراینی، یک مرکز تدارکات، دو پایگاه سوخت و دو پست 
رادار پدافند هوایی را با موشک های نقطه زن هدف قرار دادند. 
کوناشنکوف همچنین گفت که طی عملیات هوانوردی 
نیروی زمینی ارتش روسیه، بیش از ۳۰۰ ملی گرای اوکراینی 
از پای درآمدند و ۴۶ واحد تجهیزات نظامی اوکراین نیز از 
کار افتاد. نیروهای موشکی و توپخانه ای روسیه نیز ۵۱ پست 
فرماندهی نیروهای اوکراینی و ۳۸۵ منطقه را که محل تجمع 
نیروی انسانی و تجهیزات نظامی بودند، هدف قرار دادند. وی 
افزود: از زمان آغاز عملیات ویژه نظامی در اوکراین تعداد ۱۷۸ 
فروند هواپیما، ۱2۶ فروند بالگرد، یک هزار و ۶ فروند پهپاد، 
۳22 سامانه ضدهوایی، ۳ هزار و 2۵۸ دستگاه تانک و دیگر 
خودروهای زرهی، ۴۳۰ پرتابگر چندگانه راکت، یک هزار و 
۶۷۱ توپخانه صحرایی و همچنین ۳ هزار و ۱۵۵ دستگاه 

خودروی ویژه نظامی اوکراینی منهدم شده اند. 

دیمیتری پسکوف: 
 رویکرد روس هراسی 

در رسانه های غربی حاکم است
سخنگوی کاخ کرملین با انتقاد از نبود رویکرد 
عینی گرایانه در رسانه های غربی نسبت به جنگ اوکراین، 
اظهارات درباره طرح ایتالیا برای حل وفصل این درگیری 
را رد کرد. به گزارش فارس، »دیمیتری پسکوف« 
سخنگوی ریاست جمهوری روسیه گفت: در رسانه های 
غربی، کمبود اطلاعات عینی در مورد آنچه در اوکراین 
اتفاق می افتد، وجود دارد. پسکوف طی نشست خبری 
روزانه در کرملین توضیح داد: »البته رویکرد روس هراسی 
همچنان در حوزه اطلاعاتی حاکم و غالب است، رویکردی 
که مبتنی بر تلاش برای تحلیل عینی رخدادها در 
اوکراین نیست.« به نوشته وبگاه »ریانووستی«، وی 
در این باره اظهارداشت: »البته ما متوجه این موضوع 
هستیم. ما همه رسانه ها از جمله رسانه های غربی را 
رصد می کنیم. اما متاسفانه هنوز چنین اطلاعات عینی 
درخصوص وقایع اوکراین بسیار کم است، کمبود جدی 
در این زمینه وجود دارد.« سخنگوی کرملین در ادامه، 
برخی گزارش ها و اظهارنظرها درباره طرح ایتالیا برای 
حل وفصل درگیری های اوکراین را رد کرد و بیان داشت 
که کرملین هنوز متن رسمی طرح ایتالیا برای حل وفصل 
اوکراین را دریافت نکرده است. پسکوف در پاسخ به سوالی 
درباره اظهارات »دیمیتری مدودف« معاون شورای 
امنیت ملی روسیه توضیح داد: »البته، این یک موضع 
بسیار مهم از سوی دمیتری آناتولیویچ )مدودف( است، اما 
در اینجا می خواهم منصفانه بگویم که ما چنین اخباری 
را در رسانه ها دیده ایم ولی هنوز آن را دریافت نکرده ایم.« 
ریانووستی در خبر دیگری به نقل از وی نوشت: »شاید 
آنها )ایتالیا( فعلا از طریق کانال های دیپلماتیک در حال 
ارائه این پیشنهاد هستند. ما هنوز باید از نزدیک ببینیم 
که چه چیزی به صورت رسمی خواهد بود.« سخنگوی 
کرملین همچنین در مورد گزارش هایی که در رسانه ها 
منتشر شده، اظهارنظر نکرد و به خبرنگاران توصیه داشت 
فعلا منتظر اطلاعات رسمی باشند. روزنامه »ریپلابلیکا« 
چاپ رم هفته جاری گزارش داد که نخست وزیر ایتالیا یک 
طرح صلح چهاربندی برای اوکراین را به »آنتونیوگوترش« 
دبیرکل سازمان ملل متحد تحویل داده است. پسکوف 
در بخش دیگری از صحبت هایش گفت که موضوع 
قدرتمندشدن واحد پول روسیه »روبل« در جلسات 
اقتصادی »ولادیمیر پوتین« رئیس جمهور این کشور 
مطرح می شود زیرا مورد توجه ویژه کابینه است. به نوشته 
ریانووستی، وی در این باره اظهارداشت: »موضوع »روبل« 
قوی به طور مداوم در جلسات اقتصادی مطرح می شود. 
رئیس جمهور پوتین آن جلسه ها را هر هفته برگزار 
می کند. البته این اثباتی برای توجه ویژه به تداوم روند 
تقویت روبل است. دولت روی این موضوع کار می کند تا 

ثبات اقتصاد کلان تامین می شود.«

هشدار قاطع چین: 

آمریکادرباره»تایوان«،بهایگزافیپرداختمیکند
کوتــــاه

سخنگوی وزارت امورخارجه چین هشدار داد که ایالات متحده 
در صورت ادامه مسیر اشتباه در خصوص تایوان، بهای غیرقابل 
تحملی را پرداخت خواهد کرد. به گزارش فارس، »وانگ.ونبین« 
در واکنش به اظهارات اخیر »بایدن« رئیس جمهور آمریکا درباره 
تایوان هشدار داد که ایالات متحده در صورت ادامه مسیر اشتباه در 

خصوص تایوان، بهای غیرقابل تحملی را پرداخت خواهد کرد. به 
گزارش خبرگزاری »تاس«، این دیپلمات چینی گفت: ایالات متحده 
به بازی کلمات حول اصل »چین واحد« ادامه می دهد. اما من 
می خواهم به طرف آمریکایی یادآوری کنم که هیچ قدرتی در جهان 
وجود ندارد، حتی در داخل ایالات متحده که بتواند نیروهای مدافع 

»استقلال« تایوان را از شکست نجات دهد. به گفته این سخنگو، 
آمریکا وعده های خود در مورد موضوع تایوان را زیرپا گذاشت و 
اصل »چین واحد« را از بین برد. علاوه بر این، به طور مخفیانه و 
آشکار از فعالیت های جدایی طلبانه با هدف »استقلال تایوان« 
حمایت کرده است. »ونبین« در ادامه اظهارداشت: اگر آمریکا به 
مسیر اشتباه ادامه دهد، نه تنها پیامدهای برگشت ناپذیری برای 
روابط چین و آمریکا ایجاد می کند، بلکه آمریکا را مجبور می کند 
در نهایت بهای غیرقابل تحملی بپردازد. چین اعتمادبه نفس کامل 
دارد، توانایی دارد و آماده است قاطعانه فعالیت های جدایی طلبانه با 
هدف استقلال تایوان و مداخله خارجی را مهار کند و بدون تزلزل از 
حاکمیت کشور و تمامیت ارضی خود دفاع کند. بایدن روز دوشنبه 
طی نشست خبری با »فومیوکیشیدا« نخست وزیر ژاپن در توکیو 
بیان داشت: اگر تهاجم نظامی علیه تایوان انجام شود، آمریکا آماده  
است که به شکل نظامی دخالت کند؛ اظهارنظری که واکنش تند 
چین را در پی داشت و مقامات کاخ سفید و بعد خود بایدن را وادار 
کرد از حرفش عقب نشینی کند. همچنین ارتش چین در بیانیه ای 
اعلام کرد که به منظور »هشدارجدی« به آمریکا درباره تعاملات با 
تایوان، یک رزمایش نظامی در اطراف تایوان انجام داده است. در 
بیانیه ارتش چین آمده است: اخیرا فرماندهی بخش شرقی ارتش 
آزادی بخش خلق چین گشت زنی های آمادگی رزمی مشترک 
و تمرین های نظامی را در حریم دریایی و هوایی اطراف جزیره 
تایوان ترتیب داد. این یک هشدار جدی به دلیل فعالیت اخیر بین 

ایالات متحده و تایوان است. 

نتایج نظرسنجی رویترز نشان می دهد که 
تنها ۳۶ درصد از مردم آمریکا از عملکرد بایدن 
به عنوان رئیس جمهور رضایت دارند که این کمترین 
میزان محبوبیت از زمان آغاز ریاست جمهوری 
وی محسوب می شود. به گزارش فارس، نتایج 
»رویترز«  خبرگزاری  نظرسنجی  جدیدترین 
نشان می دهد که میزان محبوبیت »جوبایدن« 
هفته  در  آمریکا  ایالات متحده  رئیس جمهور 
جاری به ۳۶ درصد نزول پیدا کرد که کمترین 
میزان محبوبیت از زمان شروع ریاست جمهوری 
روسی  شبکه  می  شود.  محسوب  تاکنون  وی 
»راشاتودی« در این خصوص گزارش کرد، طبق 
نتایج نظرسنجی رویترز/ ایپسوس، محبوبیت 
آمریکایی  رأی دهندگان  میان  در  جوبایدن 
همچنان در حال کاهش است و تنها ۳۶ درصد 
از شرکت کنندگان در نظرسنجی از عملکرد وی 
به عنوان رئیس جمهور آمریکا رضایت دارند و 
این پایین ترین درصدی است که بایدن از زمان 
به دست گرفتن ریاست جمهوری آمریکا تاکنون 
به دست آورده است. براساس این گزارش، این 
نظرسنجی که در مجموع یکهزار و پنج فرد بزرگسال 
آمریکایی به عنوان نمونه تصادفی برگزیده شده اند 
و شامل ۴۵۶ دموکرات و ۳۵۸ جمهوری خواه 
می شدند، نشان می دهد که بیش از نیمی از مردم 

آمریکا یا همان ۵۹ درصد از آنها از عملکرد بایدن 
به عنوان رئیس جمهور ایالات متحده ناراضی هستند 
و میزان محبوبیت ۳۶ درصدی بایدن ظرف تنها 
یک هفته در مقایسه با هفته گذشته کاهش ۶ 

درصدی داشته و از ۴2 درصد به این رقم نزول پیدا 
کرده است. این بررسی ها همچنین نشان می هد 
که محبوبیت بایدن حتی در بین هم  حزبی های 
دموکرات وی نیز رو به کاهش است به طوری که  

میزان محبوبیت وی در بین دموکرات ها از ۷۶ 
درصد در هفته گذشته به ۷2 درصد در نظرسنجی 
جدید کاهش یافته است. به علاوه، یک نظرسنجی 
دیگر مؤسسه گالوپ که در بازه زمانی دوم تا 22 
می )۱2 اردیبهشت ماه تا اول خرداد ماه( انجام 
گرفت و روز سه شنبه سوم خردادماه نتایج آن منتشر 
شد، نشان می دهد که ۸۳ درصد از آمریکایی ها بر 
این باورند که کشورشان کاملاً  در مسیر اشتباه گام 
برمی دارد و در این خصوص به تورم بالا، کمبود 
و  بنزین  قیمت  بی سابقه  افزایش  شیرخشک، 
گسترش تیراندازی های کور در ایالات متحده 
آمریکا اشاره کردند. طبق این گزارش، علاوه بر این، 
نظرسنجی گالوپ نشان داد که حتی دموکرات ها نیز 
به طور فزآینده ای از اوضاع ناامید شده اند زیرا میزان 
رضایتمندی از ۱۴ آوریل با کاهش ۱۴ درصدی به 
2۴ درصد رسیده است و به پایین ترین سطح خود 
در دوران ریاست جمهوری بایدن رسیده است. طبق 
گزارش شبکه روسی »راشاتودی«، چنین اعتماد 
پایینی به عملکرد بایدن و عدم محبوبیت فزاینده 
کنگره  ۷۷ درصد از پاسخ دهندگان گفتند که از 
عملکرد کنگره ناراضی هستند، می تواند منجر به 
مشکلات زیادی برای رئیس جمهور آمریکا و حزب 
دموکرات او در انتخابات میان دوره ای آتی کنگره 

در نوامبر شود.

»بایدن« در سراشیبی سقوط

جراحی بازیگر 
پیشکسوت کنسل شد

با تاكید بر دوره پساكرونا 

علینصيریانازراههایتقویت
»سينمایملی«میگوید


